
Valná hromada TJ Sokol Bučovice

Napsal uživatel Mirek Procházka

   Ve čtvrtek  19.3.2009  se v malém sále sokolovny uskutečnila valná hromada naší TJ.
Tradiční schůze zástupců všech oddílů se jako obvykle nesla ve znamení rekapitulace činnosti 
uplynulého roku 2008. Zazněly zde hodnotící zprávy zástupců všech oddílů. Za náš oddíl
zprávu přednesl starosta Zbyněk Čížek. Na valné hromadě se mimo jiné pravidelně vyhodnocují
nejlepší sportovci oddílu. Za náš oddíl toto ocenění tentokrát získala juniorka Šárka Krištanová.
Blahopřejeme. 

   Bohužel, bohaté občerstvení připravené pro účastníky valné hromady nekorespondovalo s
poměrně chudou účastí členů TJ. Za oddíl volejbalu se zúčastnilo celkem 12 členů oddílu.  FO
TO

  

 1 / 1

index.php?option=com_phocagallery&view=category&id=16:090319_valnahromadasokol&Itemid=58
index.php?option=com_phocagallery&view=category&id=16:090319_valnahromadasokol&Itemid=58

